
 
 

Referat Distriktsrådsmøte 
13. november 2024, kl. 18.00 – 20.00. 
 
 
Innkalt til møtet: 
Distriktsråd: 
DG Einar Kallager, DGE Astrid Danielsen, DGN Heidi Hammervik, IPDG Ole Sverre Lund, PDG Ole 
Joakim Devold, PDG og leder i TRF-komitéen Sissel Berit Hoell, PDG og leder i ungdomskomitéen Berit 
Reppesgård, og PDG og controller Inger- Britt Zeiner. 
 
Stab: 
Distriktssekretær Tone Moseid, Distriktskasserer Halvor Thommesen, Distriktstrener Bjørn J. Aas og 
DICO Lars Olborg. 
 
Komitéledere: 
Leder i medlemskapskomitéen Anders Rasmussen, leder i PR- og kommunikasjonskomitéen Bente 
Amandussen, PDG og leder i RLI-komitéen Laila Lerum, CoL-representant Gaute M. Johannessen. 
 
Assisterende Guvernører: 
Jan Petter Bergan, Dag Helge Tvedt, Turi Berntsen, Tordis A. Blørstad og Tone Kolbenstvedt 
Andre: 
DYEO Marius Tannum 
 
Laila Lerum var med fram til 18.30.  
 
Forfall: Ole Joakim Devold, Gaute Johannessen, Tordis Alise Blørstad, Dag Helge Tvedt, Berit 
Reppesgård, Inger- Britt Zeiner, Halvor Thommesen, Jan Petter Bergan, Tone Kolbenstvedt, Sissel Berit 
Hoell 
 
 
 
 
  



Agenda  
SAKSNUMMER SAKSINNHOLD REFERAT 

17/2024-2025 Godkjenning av innkalling 
og agenda. 

Godkjennes  

18/2024-2025 Godkjenning av møtereferat 
fra DR-møte 09.10.2024. 

Godkjennes 

19/2024-2025 INFORMASJONSSAKER  

 19-01: Foreløpig program 
for presidentsamling 10.-11. 
januar 2025 

Forslag/innspill fra distriktsrådet og komitelederne 
sendes på e-post til Einar og Bjørn. Frist lørdag 
16.11.24.  

 19-02: Økonomirapport Status økonomi. Laila informerte om at det denne 
høsten er 28 deltagere på RLI. Det vil si en inntekt på 
28 000,- i deltageravgifter.  

 19-03: Foreløpig 
oppsummering etter Pre-
PETS 

Astrid oppsummerte kort Pre-PETS. Kveldene ble ulike 
da det var alt fra 4 til 18 deltagere. Noen av sakene 
som ble tatt opp i møtene:  

• Gått gjennom de viktigste verktøyene og 
hvordan bruke de viktigste plattformene. En 
utfordring at så mange ikke kan logge seg inn 
på medlemsnettet, og at de finne det 
utfordrende å bruke.  

• Brukte en god del tid på å høre hva slags 
forventninger de hadde. Hva AG-rollen er og 
skal være.  

• Opplæring i hva Rotary er, bli kjent med hva 
Rotary er. Noen tilbakemeldinger er at det 
kommer mye informasjon fra RI, mye om TRF 
og innbetaling. En del klubber sliter med 
økonomi og sier det er vanskelig å gi penger. 
Mange melder også at det er utfordrende å 
rekruttere når snittalderen er høy. De ønsker 
seg en liste over felles prosjekter, både lokale 
og internasjonale.  

Astrid oppsummerte med at det var morsomt å bli 
kjent med gruppa, at det ble liten tid, men at Pre-PETS 
blir en form for overflatelæring, mens man går mer i 
dybden på PETS i mars. 
Hva med de som ikke møtte? Pre-PETS er ikke 
obligatorisk. PETS er obligatorisk, og det har tidligere 
vært et digitalt tilbud til de som ikke møter.  

 19-04:  
Foreløpig program for PETS 
Foreløpig program for AG- 

Astrid og Bjørn presenterte forslaget. De har tatt 
hensyn til forrige års evalueringer, og ser at det er en 
utfordring å balansere innholdet. Det er et sterkt ønske 
om å ha nok tid til å snakke sammen i AG-gruppene, 



og ledersamling 
 

samtidig som det skal være tid til å gå i dybden på 
viktige Rotary-tema. I tillegg kommer ønske om å få 
opplæring i de digitale plattformene og bruken av 
disse.  
Tone minnet om årsmøtedelen og at innkommende 
presidenter skal godkjenne budsjettet for Astrids år.  
Hun oppfordret Astrid til å snakke med Inger Britt og 
Halvor om forslaget. Budsjettforslaget bør komme en 
uke før samlingen, slik at de får tid til å forberede seg.  
Bente er innkommende president og bør derfor ikke ha 
ansvar for bordet «PR og kommunikasjon» under 
kafedialogen. Astrid undersøker om f.eks. Inger-Britt 
kan bidra.  
Forslag/innspill fra distriktsrådet og komitelederne 
sendes på e-post til Astrid og Bjørn. Frist lørdag 
16.11.24. 

 19-05: Møteplan for 
Rotaryåret 2025 – 2026, 
utkast Datoer for 
guvernørbesøk 

Ingen innsigelser på oppsettet og datoene. De 
klubbene som får tidlig besøk i Rotaryåret til Astrid, er 
varslet og har bekreftet at det passer.   

 19-06: Status for 
oppdatering av nettsider i 
regi av NORFO. 

Nye hjemmesider ble introdusert 1. november. Det har 
vært en del feil og mangler. En del ting blir tatt tak i, 
steg for steg. Nytt møte 14.11 med leverandøren. Det 
kom ønske om at distriktet og klubbene får beskjed 
hva som blir rettet, og når det blir gjort. Saken tas opp i 
NORFO denne uka der Einar er, og Lars er med i 
nasjonalt IT-forum.  

 19-07 Status RYLA RYLA er planlagt gjennomført torsdag 27. – søndag 30. 
mars i 2025. Deltakerne ankommer Kvåstunet i Lyngdal 
på torsdag ettermiddag, og hovedprogrammet går på 
fredag til søndag fram til lunsj. Det er lagt opp til et 
variert og spennende program. Det er viktig at 
klubbene jobber aktivt for å rekruttere deltagere, 
gjerne i samarbeid med lokale videregående skoler. 
RYLA blir tema på midtveissamlingen i januar.   

 19-08 Status nominasjon 
distriktsguvernør 2027-2028 

Melding til distriktsrådet. Ole Sverre er leder av 
nominasjonskomiteen og orienterte om prosessen. 
Nominasjonskomitéen innstiller enstemmig Gunnar 
Olaussen, Færder Rotaryklubb som distriktsguvernør i 
D 2290 for Rotaryåret 2027-2028. Ole Sverre har 
informert Gunnar og Færder Rotaryklubb om at han er 
nominert. Anbefaler at han inviteres til julemøtet i 
distriktsrådet 17. desember på Telemarksvingen.   

20/2024-2025 DRØFTINGSSAKER  

 20-01: Kjøp av 
transportabelt, enkelt og 

Behov for egnet, transportabelt lydanlegg til 
arrangement RLI, TRF-kurs og lignende. Anlegget bør 



moderne lydanlegg til bruk i 
D2290 

være klart til våren 2025. Lars Olborg undersøker enkle 
anlegg i prisklassen 5000-10.000,-, og kommer med et 
forslag. Saken tas opp igjen i neste møte.  

   

21/2024-2025 BESLUTNINGSSAKER  

   

22/2024-2025 EVENTUELT  

 
 
Horten 13. november 2024 
 
Heidi Hammervik 
DGN/Referent 
 


